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Представници косовске владе нису учествовали на састанку регионалне економске
организације ЦЕФТА у Будви, јер нису пристали да на скупу буду представљени под
именом УНМИК-а, пренели су данас приштински медији.

  Косовски министар за трговину и индустрију Љутфи Жарку је изјавио да
неучествовање косовске стране на састанку не представља бојкот, већ да она жели да
правилно дефинише своју позицију на тим састанцима. Жарку очекује да ће ускоро бити
решен проблем представљања Косова у ЦЕФТА, најављујући тим поводом сусрете са
међународним факторима. 

  Помоћници министара економије земаља потписница споразума ЦЕФТА састали су се
јуче у Будви без представника Косова.

  На састанку се расправљало о либерализацији у пољопривреди између земаља
потписница споразума ЦЕФТА као и о уклањњу пореских препрека у трговини у
региону.

  "Не можемо ништа да потпишемо док се потписујемо са именом УНМИК-а, а ни УНМИК
није изразио спремност за потписивање тог протокола", изјавио је Ззарку.

  ЦЕФТА је трговински споразум који дефинише јединствену зону слободне трговине у
југоисточној Европи. Споразум су потписале Албанија, Босна и Херцеговина,
Македонија, Молдавија, Србија, УНМИК, Хрватска и Црна Гора.
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